
 

Informacja o Przedszkolu Samorządowym w Ślęzie w języku łatwym do 

czytania ETR (EASY TO READ) 

Przedszkole znajduje się w Obiekcie Wielofunkcyjnym w Ślęzie, przy ul. 

Przystankowej 2. 

Czym zajmuje się przedszkole? 

Posiadamy 12 oddziałów przedszkolnych, do których chodzą dzieci w wieku od 

3 do 6 lat. 

Mamy bogatą i ciekawą ofertę edukacyjną, nowocześnie wyposażone i kolorowe 

pomieszczenia dydaktyczne, salę do zajęć ruchowych, gabinety terapii 

indywidualnej. Nasze działania skupiamy wokół rozwijania potencjału twórczego 

dziecka dając mu jednocześnie dni pełne nowych doświadczeń i radości. 

Korzystamy z najnowszych programów nauczania oraz wypracowanych 

własnych metod i form. W pracy z dziećmi wykorzystujemy nowoczesne środki 

do nauki i zabawy. Wszystkie proponowane przez nas rodzaje zabaw i zajęć są ze 

sobą integralnie powiązane. Obejmują zabawy i zajęcia rozwijające mowę, 

myślenie, samodzielność, kreatywność, aktywność muzyczną, plastyczną, 

techniczną, motoryczną oraz zdrowotną w kontaktach ze środowiskiem 

przyrodniczo-społecznym. Pracujemy w gronie wykwalifikowanych 

i kreatywnych nauczycieli, specjalistów o  wielokierunkowym wykształceniu. 

Otaczamy dzieci opieką logopedyczną, pedagogiczną i psychologiczną, 

pracujemy zgodnie z indywidualnymi programami terapeutycznymi 

opracowanymi dla każdego dziecka o specjalnych potrzebach edukacyjnych oraz 

indywidualnymi programami wczesnego wspomagania rozwoju dziecka. 

Kontakt z przedszkolem – załatwianie spraw 

Do przedszkola można: 

• napisać pismo i wysłać je na adres: Przedszkole Samorządowe w Ślęzie, 

Ślęza, ul. Przystankowa 2, 55-040 Kobierzyce; 

• wysłać e-mail na adres: przedszkolebw@lpt.pl;  

• zadzwonić pod numer telefonu: 71 789-68-99;  

• przyjść do przedszkola od poniedziałku do piątku i osobiście wrzucić pismo 

do urny lub przynieść dokument do sekretariatu, który czynny jest: 

- poniedziałek, wtorek, czwartek, piątek 7.00-15.00, 

- środa 7.00-16.00 

 

Przy budynku znajduje się parking z wydzielonymi miejscami dla osób 

niepełnosprawnych. 

Do budynku można wejść z psem asystującym lub psem przewodnikiem. 

Wszystkie pomieszczenia znajdują się na jednym poziomie, brak jest progów. 
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